
Schriftelijke vragen CDA-fractie gemeenteraadsvergadering d.d. 18 april 2019 

De fractie van het CDA heeft de volgende schriftelijke vragen: 

 

Lokale duurzaamheidsprojecten 

Oudewater kent een groot aantal vrijwilligers die zich met hart en ziel inzetten voor onze 

samenleving. Zo ook met betrekking tot duurzaamheid; er is een mooi aantal initiatieven ontstaan 

waar veel bevlogen vrijwilligers bij betrokken zijn.   

De fractie van het CDA heeft met verschillende initiatiefnemers overleg gehad over de lokale 

duurzaamheidsprojecten. Tijdens deze gesprekken is gebleken dat in zijn algemeenheid een 

toenemende regeldruk wordt ervaren. Een aantal voorbeelden zijn:  Het moeten indienen van 

subsidieaanvragen bestemd voor huur van gemeentelijke gebouwen (vestzak-broekzak), lange 

reactieperiode op (aan)vragen, het moeten indienen van eindrapportages die in beginsel niet in 

overenstemming zijn met de Algemene Subsidieverordening, wisselende contactpersonen vanuit de 

ambtelijke organisatie.  

Daarnaast is onrust ontstaan over onduidelijkheid inzake wijzigingen in het subsidiesysteem van 

duurzaamheidsprojecten voor 2020 en verder. Dit alles lijkt onze fractie geen goede ontwikkeling, 

aangezien we juist blij moeten zijn met vrijwilligers die de Oudewater en duurzaamheid een warm 

hart toedragen.  

 

De fractie van het CDA heeft hierover de volgende vragen: 

1. Hoeveel lokale duurzaamheidsinitiatieven zijn u precies bekend? Voor hoeveel van deze 

duurzaamheidsprojecten is voor 2019 een subsidiebeschikking afgegeven en voor welk 

totaalbedrag? Hoeveel aanvragen zijn afgewezen?  

 

2. Wanneer krijgen indieners een besluit over de aanvraag? 

 

3. Welke mogelijkheden ziet het college om initiatiefnemers meer te faciliteren en regeldruk te 

verlagen?  

 

Namens de fractie van het CDA,  

J.J. de Vor 

 


